| To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB ELECTRICAL INDUSTRIES Date: 08-03-2022 12:12:44 PM Subject: Disclosure of the decision to hold a regular gener | السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية للصناعات الكهربائية التاريخ: 08-03-2022 12:12:44 الموضوع: افصاح قرار عقد اجتماع هيئة عامة عادي |
|---|--|
| Based on the provisions of Article 8/h of the issuing company disclosure instructions and accounting standards for the year 2004, please kindly note that the chairman of the temporary company management committee formed under the decision of His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply has decided to approve the holding of the annual ordinary general assembly meeting for the year 2021 in order to elect a new board of directors For a period of four years to come, and you will be informed of the date set for holding the above-mentioned meeting upon obtaining the approval of the Comptroller General of Companies to hold the meeting. | استنادا لاحكام المادة 8/ح من تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية لسنة 2004 ، يرجى التكرم بالعلم بأن رئيس لجنة ادارة الشركة المؤقتة المشكلة بموجب قرار معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين قد قرر الموافقة على عقد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للعام 2021 و ذلك لا نتخاب مجلس ادارة جديد ولمدة اربع سنوات قادمة ، وسيتم موافاتكم بالموعد المحدد لعقد الاجتماع المذكور أعلاه حال الحصول على موافقة عطوفة مراقب عام الشركات على عقد الاجتماع. |
| 08-03-2022 | 08-03-2022 |
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hashem Alkysi | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hashem Alkysi |